
 

Assemblea AMPA 13 juny 2025 
 
Hora d’inici: 18:40h 
Hora d’acabament: 20:00h 
Assistència: 20 families 
 
Punts tractats: 
ACTA ANTERIOR (assemblea 7 abril 2025)  
S'inicia l´última Assemblea del curs 2024-25 resumint l'acta anterior i procedint a la seva 
aprovació. 
 
En primer lloc, s’explica que va tenir lloc l’aprovació del calendari escolar dins el Consell 
Escolar el dia 9 de juny de 2025. La presidenta i els representants de les famílies van votar 
en contra de la jornada intensiva per a l’última tarda abans de Nadal, tal com es va acordar 
en l’última assemblea. Amb el vot negatiu del sector pares, no es va assolir el consens de 
3/4 parts del quòrum del consell que marca el reglament i, per tant, no es va aprovar la 
jornada continuada l’últim dia abans de Nadal. Tot i això, la directora ha tramitat una 
sol·licitud d’excepcionalitat als Serveis Territorials per tal que es reconsideri l’aplicació 
d’aquesta jornada intensiva malgrat no tenir l’aprovació formal del Consell. 
 
Es parla novament de la qüestió de la gestió climàtica a l’escola, davant les altes 
temperatures que s’estan experimentant. De cara a la propera reunió amb l’Equip Directiu, 
es proposa valorar la possibilitat de presentar un projecte d’adequació climàtica per al 
centre, prenent com a referència iniciatives similars impulsades en altres escoles. 
Es fa una crida a les famílies que vulguin col·laborar en la redacció del projecte i en la 
recollida de dades i evidències (fotografies, registres de temperatura, etc.). S’acorda que el 
projecte serà presentat formalment per l’Equip Directiu, amb el suport i acompanyament 
total de l’AFA. 
 
Com a novetat, informem que les famílies interessades a formar part de qualsevol comissió 
poden inscriure’s a través de la pàgina web de l’AFA. S’anima també les persones que 
ja en formen part a omplir igualment el formulari, per tal de facilitar l'accés i garantir que tots 
els membres quedin registrats correctament i poder complir amb la llei de protecció de 
dades. 
En aquest sentit la web de l’AFA també compta amb un calendari on hi haurà previstes les 
festes i les diferents jornades que s'organitzin. 
 
La tresoreria de l’AFA informa que el contracte de rènting dels chromebooks finalitzarà el 
proper 31 d’agost. A partir d’aquest moment, es plantegen dues opcions: 
-Adquirir els dispositius (un total de 100 unitats + 3 armaris) per un preu global de 2.470 
euros, o bé 
-Retornar-los tots a l’empresa propietària (s’ha consultat si és possible una devolució 
parcial).* 
S’informa que algunes activitats extraescolars requereixen l’ús d’aquests dispositius, i que 
de moment no es coneix la posició de l’Equip Directiu respecte a l’ús educatiu de les 
tauletes/chromebooks per al curs vinent. 
 
 

https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc7gwv35tQrlRiQqTtSI4sO17PnhdUPnO67PQel8a_nu9gwnQ/viewform
https://docs.google.com/forms/d/e/1FAIpQLSc7gwv35tQrlRiQqTtSI4sO17PnhdUPnO67PQel8a_nu9gwnQ/viewform
https://ampamontjuicweb.wixsite.com/inici/calendari


 

 
Es procedeix a una votació entre les famílies assistents en aquell moment de l’assemblea, 
amb el següent resultat: 4 vots a favor de quedar-se els dispositius, 4 vots en contra, 5 
abstencions. Davant d’aquesta situació d’empat i incertesa, es planteja la possibilitat de 
crear una comissió digital que ajudi a valorar el futur dels dispositius en cas que es decideixi 
conservar-los, especialment tenint en compte el risc que puguin quedar obsolets en uns 
anys. 
 
 
S’agraeix la col·laboració de les famílies en l’activitat de la 1a pujada a Sant Miquel. 
S’informa que l’activitat ha tancat sense generar ni dèficit ni benefici per al pressupost de 
l’AFA, la despesa principal va ser l’assegurança contractada per cobrir totes les persones 
inscrites inicialment, que van ser més que les que hi van participar finalment. 
S’anima la comissió de festes a proposar més activitats d’aquest tipus, que afavoreixin les 
relacions i la cohesió entre tota la comunitat educativa de l’escola. 
 
 
REPÀS COMISSIONS 
 
PATIS. La comissió informa que l’última jornada de patis, que havia de ser conjunta amb la 
biblioteca, no es va poder dur a terme a causa de la pluja. Comentem que ja tenen idees per 
al proper curs, centrant-se principalment en treballs de millora de l’espai del bosquet. 
També es proposa concretar les dates de les jornades de patis a l’inici del curs, amb 
l’objectiu d’augmentar la participació de les famílies. 
 
BIBLIOTECA. Es comenta que, tot i la feina realitzada fins ara, encara queda pendent forrar 
aproximadament la meitat dels llibres. Durant les trobades que s’han anat organitzant, l’AFA 
ha gestionat el monitoratge amb Gombola (servei gratuït de monitoratge gestionat per 
l’ajuntament) i ha contribuït comprant coques a 5è, per berenar mentre es feia l’activitat. 
S’anima les famílies a portar llibres que ja no s'utilitzin per enriquir el fons de la biblioteca de 
l’escola. 
 
MENJADOR. S’estan revisant els menús per al curs vinent, amb especial atenció a la 
inclusió de peix blau i blanc, carns vermelles i blanques, la supressió del sucre als iogurts i 
un millor equilibri en els grups d’aliments. 
S’ha valorat l’opció de canviar de proveïdor a l’empresa Pere Tarrés, però finalment es 
descarta perquè no inclou el servei de monitoratge, que sí ofereix BoiSa. 
Com és habitual, s’informa de la puja del preu del menú, i quedarà fixat en 6,73€per al curs 
2025-26 (conservant el cànon del 0,16€) 
 
EXTRAESCOLARS. Es fa un breu repàs dels resultats de l’enquesta sobre les 
extraescolars per al curs vinent. Caldrà valorar el nombre final d’alumnes apuntats per 
determinar quines activitats es podran oferir; de moment, no es pot assegurar la continuïtat 
de les activitats de benestar emocional i tennis. S’està estudiant la possibilitat de contractar 
l’activitat d’anglès amb dues empreses diferents: Time i Kids’n’Us. 
 
De cara al proper curs, es planteja la idea de fer una nova enquesta per valorar la inclusió 
de noves extraescolars com cuina, bàsquet, teatre, karate, defensa personal, batucada, 



 

gimnàstica rítmica, entre d’altres. També es proposa oferir jornades o tallers d’un dia, 
organitzats per l’AFA, en un centre cívic o a l’escola. 
A més, es comenta la possibilitat d’oferir “tastets” extraescolars durant les tardes de la 
jornada intensiva del juny, amb l’objectiu que les famílies i alumnes puguin provar les 
activitats abans d’oferir-les com a extraescolars oficials el curs següent. 
 
 
 
ALTRES: 
 
*Nota posterior: Es va contactar amb el proveïdor del rènting i sí que es pot fer un retorn 
parcial. S’ha parlat amb l’Equip Directiu i ens indiquen que, amb menys de 30 unitats, en 
faríem prou. Es valorarà amb direcció l’adquisició parcial dels dispositius, ja que l’escola ja 
tenia previst adquirir-ne a poc a poc. El preu residual ofert per la financera permet dotar 
l’escola i destinar el pressupost previst per direcció durant 2 o 3 anys, a altres equipaments 
o millores.  Es compta amb la col·laboració de pares per formar la comissió digital per 
adequar els equips a les necessitats actuals.  
 
S’informa que la col·locació de les baranes del pati de les moreres per unes de més altes, i 
el reforç d’una de les entrades de l’escola, s’ajorna per al proper curs. Aquesta actuació la 
duien a terme alumnes de cicles formatius de Girona (PTT), com a part d’un programa de 
l’Ajuntament de Girona. 
 
Es dóna per acabada l'assemblea a les 20:00h. 
  
 
 
 
GRÀCIES i BON ESTIU A TOTHOM!!!! 
Junta Ampa Montjuïc 
 
 
 
--  


